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Falkenbergs kommun 
Kommunfullmäktige 2019-05-28

Utdragsbestyrkande
1 (1)

§ 101

Information - Laxfiske och laxturism i Ätran, KS 2019/3
Beskrivning av ärendet
Johan Bengtsson, projektledare på Destination Falkenberg AB (DFAB), 
informerar om laxfisket i Ätran.
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Falkenbergs kommun 
Kommunfullmäktige 2019-05-28

Utdragsbestyrkande
1 (1)

§ 102

Ledamöternas eventuella frågor, KS 2019/5
Beskrivning av ärendet
Inga frågor är anmälda till sammanträdet.

7



Falkenbergs kommun 
Kommunfullmäktige 2019-05-28

Utdragsbestyrkande
1 (1)

§ 103

Anmälan av motioner, KS 2019/6
Beskrivning av ärendet
Följande motioner föreligger:

Anneli Andelèn (C) och Maria Larsson (C); Motion – Föreningsdrivet gym i 
Ullared. KS 2019/224

Anneli Andelèn (C); Motion – Låt Falkenberg kommuns energibolag FEAB 
sköta gatubelysningen för kommunen. KS 2019/225
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Falkenbergs kommun 
Kommunfullmäktige 2019-05-28

Utdragsbestyrkande
1 (2)

§ 104

Anmälan av medborgarförslag, KS 2019/7
Beskrivning av ärendet

a) Medborgarförslag – Arbetskläder till barnskötare och förskollärare. 
KS 2019/141

Beslut
Kommunfullmäktige beslutar

1. Medborgarförslaget överlämnas till barn- och 
utbildningsnämnden för handläggning och beslut.

b) Medborgarförslag – Anlägga en löparbana på "spritanrakan".        
KS 2019/193

Beslut
Kommunfullmäktige beslutar

1. Medborgarförslaget överlämnas till kultur-, fritids- och 
tekniknämnden för handläggning och beslut.

c) Medborgarförslag – Bygg en gång- och cykelbro över Ätran vid 
gamla järnvägsbron. KS 2019/194

Beslut
Kommunfullmäktige beslutar

1. Medborgarförslaget överlämnas till kultur-, fritids- och 
tekniknämnden för handläggning och beslut.

d) Medborgarförslag – Mentorskap som stöd för personer med psykisk 
ohälsa. KS 2019/185

Beslut
Kommunfullmäktige beslutar

1. Medborgarförslaget behandlas och beslutas av 
kommunfullmäktige.
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Falkenbergs kommun 
Kommunfullmäktige 2019-05-28

Utdragsbestyrkande
2 (2)

e) Medborgarförslag – Utarbeta en grön kapitalpolicy. KS 2019/211

Beslut
Kommunfullmäktige beslutar

1. Medborgarförslaget behandlas och beslutas av 
kommunfullmäktige.

f) Medborgarförslag – Öka andelen blommande växter på kommunala 
grönytor för att gynna pollinerande insekter. KS 2019/216

Beslut
Kommunfullmäktige beslutar

1. Medborgarförslaget behandlas och beslutas av 
kommunfullmäktige.

g) Medborgarförslag – Möjlighet för de mindre orterna i Falkenbergs 
kommun att hämta blommor i kommunens växthus för utsmyckning 
av samhället. KS 2019/233

Beslut
Kommunfullmäktige beslutar

1. Medborgarförslaget överlämnas till kultur-, fritids- och 
tekniknämnden för handläggning och beslut.

h) Medborgarförslag – Organiserad ställplats i Fegen på kommunens 
mark. KS 2019/234

Beslut
Kommunfullmäktige beslutar

1. Medborgarförslaget överlämnas till kultur-, fritids- och 
tekniknämnden för handläggning och beslut.
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Falkenbergs kommun 
Kommunfullmäktige 2019-05-28

Utdragsbestyrkande
1 (1)

§ 105

Anmälan av interpellationer, KS 2019/8
Beskrivning av ärendet
Inga interpellationer är anmälda till sammanträdet.
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Falkenbergs kommun 
Kommunfullmäktige 2019-05-28

Utdragsbestyrkande
1 (3)

§ 106

Motion - Låt äldre och unga mötas på lunchen,           
KS 2018/451
Beslut
Kommunfullmäktige beslutar

1. Bifalla motionen.

Beskrivning av ärendet
Per Svensson (S) och Majvor Wallin (S) har inkommit med en motion om 
att kommunfullmäktige ska uppdra åt servicenämnden att starta en 
testverksamhet med meröppna skolmatsalar på någon eller några skolor i 
samarbete med berörda nämnder. Verksamheten ska starta hösten 2019. 
Motionärerna menar att matsalarna på så sätt används mer effektivt och 
möjliggör en yta för unga och äldre att mötas.

Barn- och utbildningsnämnden, socialnämnden och servicenämnden har 
beretts möjlighet att yttra sig över motionen. Samtliga nämnder föreslår att 
motionen ska avslås. 

Barn- och utbildningsnämnden förmedlar i sitt yttrande över motionen att 
måltiderna i grundskolan är anpassad för barn i växande åldrar. Vidare ska 
skolorna vara säkra platser för eleverna att vistas på, där obehöriga ej äger 
tillträde och där utdrag ur belastningsregistret görs på samtliga anställda och 
frivilligarbetare. Socialnämnden menar att sådan typ av verksamhet som 
motionärerna föreslår redan pågår, bland annat i form av att skapa 
seniorkvarter och mötesplatser för äldre. Ett seniorkvarter innebär att 
trygghetsboende, trygghetsboende +, särskilt boende och träffpunkt ligger 
inom samma geografiska område. På sådana mötesplatser kan de äldre med 
matleverans via hemtjänsten inta sin lunch i gemenskap, istället för i 
ensamhet hemma. Mötesplatserna erbjuder en anpassad och stillsam miljö 
för äldre. Servicenämnden förmedlar i sitt yttrande att måltidsserveringar i 
grundskolans matsalar innebär att lokalerna är upptagna för elever vardagar 
kl. 11.00–15.00. Därutöver meddelar nämnden att maten för eleverna har en 
närings- och energisammansättning anpassad för växande ungdomar, vilket 
skiljer maten åt från det som serveras till de äldre då dessa följer andra 
rekommendationer. 

Motivering av beslut
Kommunstyrelseförvaltningen förstår motionärernas intention att 
skolmatsalarna kan utgöra en yta för unga och äldre att mötas. Mot 
bakgrund av barn- och utbildningsnämndens, socialnämndens samt 
servicenämndens yttranden över motionen konstaterar emellertid 
kommunstyrelseförvaltningen att en testverksamhet i enlighet med 
motionärernas förslag torde vara problematisk att implementera, främst med 
anledning av beläggningen i skolmatsalarna, utomståendes begränsade 
närvarorätt på skolområdet kopplat till elevernas säkerhet och trygghet, samt 
skillnaderna i kost mellan växande ungdomar och äldre. 
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Falkenbergs kommun 
Kommunfullmäktige 2019-05-28

Utdragsbestyrkande
2 (3)

Socialnämnden driver ett utvecklingsarbete med seniorkvarter, innebärande 
att trygghetsboende, trygghetsboende +, särskilt boende och träffpunkt 
ligger inom samma geografiska område. Det möjliggör en anpassad och 
stillsam miljö för äldre att vistas gemensamt och tyder på att nämnden har 
för avsikt att skapa incitament som gör att de äldre söker sig till sådana 
gemensamma områden utanför hemmet. 

För att unga och äldre ska kunna mötas kan samverkan mellan grundskola 
och träffpunkter för äldre vara ett framgångsrikt alternativ, eller att låta 
sociala föreningar och andra samhällsgrupper vara delaktiga i de äldre 
invånarnas liv under organiserade former. Därmed föreslår 
kommunstyrelseförvaltningen att motionen bör avslås.

Ekonomi
Förslaget påverkar inte kommunens ekonomi.

Underlag för beslut
Beslutsförslag 2019-02-06
Motion om att låta äldre och unga mötas på lunchen, 2018-08-23
Barn- och utbildningsnämnden 2018-11-14, § 160
Barn- och utbildningsförvaltningen, tjänsteskrivelse, 2018-11-06
Socialnämnden 2018-11-14, § 226
Socialförvaltningen, tjänsteskrivelse, 2018-11-13
Servicenämnden 2019-01-24, § 2
Serviceförvaltningen, tjänsteskrivelse, 2018-11-21

Yrkande
Per Svensson (S) yrkar, med instämmande av Marcelle Farjallah (S) Mikael 
Hallberg (V), Lars Fagerström (L) och Georgia Ferris (KD), bifall till 
kommunstyrelsens förslag.

Rie Boulund (M) yrkar, med instämmande av Sara-Lena Bjälkö (SD) och 
Christer Hedin (SD), att motionen ska avslås.

Propositionsordning
Ordförande ställer proposition på kommunstyrelsens förslag mot Rie 
Boulund (M) med fleras yrkande och finner att kommunfullmäktige beslutar 
i enlighet med kommunstyrelsens förslag.

Votering
Votering begärs och verkställs.

Ja-röst för kommunstyrelsens förslag.
Nej-röst för Rie Boulund (M) med fleras yrkande.

Med ett utfall om 26 ja-röster mot 25 nej-röster beslutar 
kommunfullmäktige i enlighet med kommunstyrelsens förslag. 

Hur var och en röstar framgår av bilaga till protokollet.       Bilaga KF § 106
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Falkenbergs kommun 
Kommunfullmäktige 2019-05-28

Utdragsbestyrkande
3 (3)

Reservation
Sara-Lena Bjälkö (SD), Roger Valestam (SD), Kerstin Klang (SD), Anders 
Jansson (SD), Daniel Bäckman (SD) och Christer Hedin (SD) reserverar sig 
mot beslutet till förmån för Rie Boulund (M) med fleras yrkande. 
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Falkenbergs kommun 
Kommunfullmäktige 2019-05-28

Utdragsbestyrkande
1 (2)

§ 107

Motion - Ökad tillgänglighet vid badplatser och 
stränder, KS 2017/122
Beslut
Kommunfullmäktige beslutar

1. Hänskjuta motionen om att Falkenbergs kommuns badplatser görs mer 
inkluderande och tillgänglighetsanpassas till det pågående 
utredningsarbetet för det kommande styrdokumentet Badliv Falkenberg.

2. Därmed anse motionen behandlad.

Beskrivning av ärendet
Per Johansson (C) och Shlomo Gavie (C) har inkommit med en motion om 
att Falkenbergs kommuns badplatser görs mer inkluderande och 
tillgänglighetsanpassas. Motionärerna menar att samtliga invånare ska ha 
möjlighet att ta del av den service och det utbud som den kommunala 
verksamheten erbjuder.

Kommunala handikapprådet och kultur- och fritidsnämnden har beretts 
möjlighet att yttra sig över motionens förslag. Kommunala handikapprådet 
samtycker till motionens förslag. Kultur- och fritidsnämnden hänvisar i sitt 
yttrande till det pågående utredningsarbete som ska ligga till grund för ny 
strandplan, i vilken tillgänglighetsperspektivet kommer att synliggöras. 
Vidare meddelar nämnden att Falkenbergs kommun verkar för att höja 
ambitionsnivån och de egna insatserna för att öka tillgängligheten för 
personer med funktionsnedsättning på kommunens badplatser, havsstränder 
och insjöbad.

Motivering av beslut
Kommunstyrelseförvaltningen förstår motionärernas intention och delar 
uppfattningen att inkludering och tillgänglighet är frågor som bör 
prioriteras. 

Kultur-, fritids- och teknikförvaltningen genomför en utredning som ska 
resultera i ett styrdokument för politiskt ställningstagande hösten 2019. Det 
kommande förslaget till styrdokument, Badliv Falkenberg, har sin grund i 
gällande strandplan men syftar till att se större perspektiv och aspekter för 
badlivet i Falkenberg. Perspektiv för ökad tillgänglighet kommer att beaktas 
i styrdokumentet, varför det kan vara relevant att hänskjuta motionen till det 
pågående utredningsarbetet Badliv Falkenberg. 

Genom arbetet med Badliv Falkenberg kan enskilda förslag av olika 
karaktär hanteras, vilket möjliggör för väl underbyggda och långsiktiga 
beslut på strategisk grund. Därmed föreslår kommunstyrelseförvaltningen 
att motionen bör anses behandlad.
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Falkenbergs kommun 
Kommunfullmäktige 2019-05-28

Utdragsbestyrkande
2 (2)

Ekonomi
Vad motionens förslag bedöms kosta kommer att redovisas i samband med 
ett eventuellt förverkligande efter färdigställande av styrdokumentet Badliv 
Falkenberg.

Underlag för beslut
Beslutsförslag 2019-03-18
Motion – Ökad tillgänglighet vid badplatser och stränder, 2017-02-28
Kommunala handikapprådet 2017-05-11, § 18
Kultur- och fritidsnämnden 2017-06-13, § 43

Yrkande
Per Johansson (C) yrkar, med instämmande av Maria Larsson (C), Shlomo 
Gavie (C), Anneli Andelén (C), Per Svensson (S), Dahn Persson (S), Mikael 
Hallberg (V) och Christer Hedin (SD), bifall till kommunstyrelsens förslag.
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Falkenbergs kommun 
Kommunfullmäktige 2019-05-28

Utdragsbestyrkande
1 (2)

§ 108

Motion - Förbättra livsförutsättningarna för vilda bin, 
humlor och odlade bin, KS 2018/470
Beslut
Kommunfullmäktige beslutar

1. Anse motionen vara behandlad då det pågår ett strategiskt arbete för 
ekologisk hållbarhet i kommunen med flera riktade insatser för att 
främja pollinerade insekter, samt att det planeras för ytterligare åtgärder 
på området under våren och sommaren 2019.

Beskrivning av ärendet
Jan Dickens (S) har inkommit med en motion om att kultur- och 
fritidsnämnden ska uppdras att i god tid inför sommaren 2019 redovisa vilka 
åtgärder man vidtagit för att förbättra förutsättningarna för bin och andra 
pollinerande insekter. Motionären menar att kommunen har som målsättning 
att den ekologiska hållbarheten och mångfalden ska öka, men att det finns 
mer att göra på området.

Inför kommunfullmäktiges ställningstagande till motionens förslag har 
kultur- och fritidsnämnden samt kommunstyrelseförvaltningens 
samhällsbyggandsavdelning beretts möjlighet att yttra sig över förslaget. 

Kultur- och fritidsnämnden meddelar att man sedan hösten 2017 arbetar 
efter en skötselplan för grönytor, kust och naturmark. En av grunderna för 
skötselplanen är ekologisk hållbarhet. Vidare beskriver nämnden genom 
förvaltningens tjänsteskrivelse ett strategiskt arbete för ekologisk hållbarhet 
genom långgräsytor som med en rikare flora gynnar pollinerande insekter. 
Andra åtgärder som beskrivs är senarelagt slåtterarbete, 
kompetensutveckling av personal och planer på att utveckla Vallarnas 
minizoo för ökad kunskap om bin och andra pollinerande insekter. Under 
våren 2019 kommer utvalda platser i Falkenbergs centralort vara ytor för att 
så ängsfröblandning. Vidare kommer det under våren även att genomföras 
naturvårdsbränningar i enlighet med skötselplan för Skreanäs, där det även 
genomförts naturvårdsprojekt med huvudsyfte att skapa goda livsmiljöer för 
vilda bin.

Samhällsbyggnadsavdelningen vid kommunstyrelseförvaltningen meddelar 
att arbetet med att möjliggöra och förbättra livsmiljöerna för vilda bin, 
humlor och andra pollinerande insekter sker både i den dagliga skötseln och 
i kommunens långsiktiga strategiska arbete med grönstruktur. I det 
pågående arbetet med fördjupad översiktsplan för Falkenbergs stad menar 
samhällsbyggnadsavdelningen att det är av värde att säkerställa att gröna 
stråk bevaras, knyts samman och förstärks. Detta för att se till att naturliga 
strukturer bevaras och skyddas från exploatering vilket i sin tur gynnar bin 
och andra insekter.
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Falkenbergs kommun 
Kommunfullmäktige 2019-05-28

Utdragsbestyrkande
2 (2)

Motivering av beslut
Kommunstyrelseförvaltningen delar motionärens intention om att den 
ekologiska mångfalden behöver stärkas och konstaterar att det pågår ett 
strategiskt och långsiktigt arbete för att prioritera ekologisk hållbarhet och 
även riktade insatser för bättre förutsättningar för pollinerande insekters 
fortlevnad. Exempelvis nämns i kultur- och fritidsnämndens yttrande att det 
under våren 2019 kommer finnas utvalda platser i Falkenbergs centralort 
som ytor för ängsfröblandning samt genomföras naturvårdsbränningar på 
Skreanäs för att gynna vilda bin, humlor och andra pollinerande insekter. 

Ytterligare åtgärder som bör vidtas för att säkerställa en god levnadsmiljö 
för insekter i enlighet med motionärens intention är att, vid kommande 
beslut om fördjupad översiktsplan för Falkenbergs stad, prioritera att gröna 
stråk bevaras, knyts samman och förstärks för att se till att det finns 
naturliga strukturer som gynnar bland andra bin och skyddar dessa från 
exploatering.

Mot bakgrund av ovanstående beskrivningar och åtgärder som är planerade 
framöver föreslår kommunstyrelseförvaltningen att motionen ska anses 
behandlad.

Ekonomi
Förslaget påverkar inte kommunens ekonomi.

Underlag för beslut
Beslutsförslag 2019-02-12
Motion om att förbättra livsförutsättningarna för vilda bin, humlor och 
odlade bin, 2018-08-31
Kultur- och fritidsnämnden 2018-11-20, § 101
Kultur- och fritidsförvaltningen, tjänsteskrivelse, 2018-11-14
Kommunstyrelseförvaltningen, tjänsteskrivelse, 2019-02-04

Yrkande
Marcelle Farjallah (S) och Sara-Lena Bjälkö (SD) yrkar bifall till 
kommunstyrelsens förslag.
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Falkenbergs kommun 
Kommunfullmäktige 2019-05-28

Utdragsbestyrkande
1 (2)

§ 109

Motion – Översätta viktig information på kommunens 
hemsida, KS 2018/330
Beslut
Kommunfullmäktige beslutar

1. Konstatera att det pågår ett utredningsarbete om digital tillgänglighet, till 
vilken motionens förslag om att utreda förutsättningarna för att översätta 
information och utreda kostnader hänskjuts.

2. Därmed anse motionen bifallen.

Beskrivning av ärendet
Lars Fagerström (L) har inkommit med en motion om att det ska 
genomföras en utredning för att undersöka förutsättningarna och 
kostnaderna för att översätta den viktigaste informationen på kommunens 
hemsida i syfte att göra den tillgänglig för fler besökare och invånare. 

Kommunikationsenheten vid kommunstyrelseförvaltningen och Destination 
Falkenberg AB (DFAB) har beretts möjlighet att yttra sig över motionens 
förslag. DFAB låter meddela att det pågår ett arbete med att översätta 
textinnehållet på webbplatsen www.falkenberg.se till engelska då sidan är 
anpassad för turister och ger information om kommunen som besöksmål. 
Arbetet beräknas vara färdigställt under 2020. Kommunikationsenheten låter 
i sitt yttrande över motionen meddela att översättning av information på 
kommunens webbplatser är ett av flera sätt för att öka tillgängligheten, men 
det är relevant att definiera vilken eller vilka av kommunens många 
webbplatser som bör prioriteras. Vidare omnämns arbetet med att anpassa 
information till Lag om tillgänglighet till digital offentlig service. Lagen 
innebär bland annat att tillgänglighetsanpassa många publicerade dokument 
på webbplatserna. Detta arbete pågår. 

Motivering av beslut
Kommunstyrelseförvaltningen delar motionärens intention om värdet av att 
viktig information på kommunens webbplatser bör tillgängliggöras på bästa 
sätt. För närvarande pågår ett arbete under ledning av 
kommunstyrelseförvaltningens kommunikationsenhet som arbetar med hur 
Falkenbergs kommun kan följa Lag om tillgänglighet till digital offentlig 
service, vilket bland annat innebär att tillgänglighetsanpassa dokument och 
övrigt innehåll på webbplatsen senast i september 2020. I samband med 
översynen föreslår kommunstyrelseförvaltningen att förutsättningarna för att 
erbjuda information på andra språk än svenska på kommunens webbplatser 
ska utredas, samt utreda kostnaderna för översättningar. Därmed bör 
motionen anses bifallen.

Ekonomi
Kostnaderna för att översätta delar av innehållet på kommunens webbsidor 
kommer att redovisas i samband med ett vidare utredningsarbete. 

19



Falkenbergs kommun 
Kommunfullmäktige 2019-05-28

Utdragsbestyrkande
2 (2)

Underlag för beslut
Beslutsförslag 2019-03-18
Motion om att översätta viktig information på kommunens 
hemsida, 2018-06-12
Destination Falkenberg AB 2018-09-18, § 42
Destination Falkenberg AB, yttrande, 2018-10-23
Kommunstyrelseförvaltningen, tjänsteskrivelse, 2019-02-13

Yrkande
Lars Fagerström (L) yrkar, med instämmande av Sara-Lena Bjälkö (SD), 
bifall till kommunstyrelsens förslag.
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§ 110

Motion - Könsneutrala omklädningsrum, KS 2018/412
Beslut
Kommunfullmäktige beslutar

1. Avslå motionens första att-sats om att alla kommunala skolor så snart 
som möjligt förses med könsneutrala omklädningsrum.

2. Vid nybyggnation eller renovering av skolor, badanläggningar och 
idrottshallar ska möjlighet att tillgodose behov av könsneutrala och 
tillgänglighetsanpassade omklädningsrum finnas med i 
planeringsstadiet. Lösningen kan se olika ut på olika anläggningar 
beroende på olika förutsättningar. Därmed anse motionens andra attsats 
vara behandlad.

Beskrivning av ärendet
Georgia Ferris (KD) har inkommit med en motion om att alla kommunala 
skolor så snart som möjligt förses med könsneutrala omklädningsrum, samt 
att det vid nybyggnation eller renovering av skolor, badanläggningar och 
idrottshallar, alltid ingår könsneutrala omklädningsrum i byggnationens 
planeringsstadium. Motionären beskriver könsneutrala omklädningsrum 
som ett större rum uppdelat i ett antal låsbara bås där var och en får vara 
ensam under klädbyten och dusch.

Barn- och utbildningsnämnden, kultur- och fritidsnämnden och tekniska 
nämnden har beretts möjlighet att yttra sig över motionen. Med anledning 
av att tekniska nämnden inte inkommit med yttrande innan årsskiftet 
2018/2019 och nämnden upphört är det istället kultur-, fritids- och 
tekniknämnden som svarar för yttrandet. 

Barn- och utbildningsnämnden meddelar i sitt yttrande över motionen att 
omklädningsmiljöerna i de kommunala skolorna ser olika ut och 
möjligheterna till privat ombyte är varierande, vilket innebär att någon 
standard för könsneutrala omklädningsrum inte finns. Nämnden anser därför 
att det föreligger behov av att tillsammans med kultur-, fritids- och 
tekniknämnden utreda konsekvenser och kostnader av motionärens förslag 
utifrån skolornas behov och förutsättningar.

Kultur- och fritidsnämnden förmedlar, precis som kultur-, fritids- och 
tekniknämnden, i sitt yttrande att omklädningsrum i enlighet med vad 
motionären föreslår saknas för närvarande, men dock finns det möjlighet till 
möjlighet till privat ombyte i Skogstorps idrottshall, Falkenbergs idrottshall, 
på Falkenberg Alkoholfri Arena samt på Klitterbadet. Bland annat finns på 
dessa platser toaletter i omklädningsrummen vilka är utrustade med dusch 
samt funktionärsrum som kan nås direkt från korridoren. Till den nya 
idrottshallen i Glommen planeras en liknande utformning. 
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Nämnderna föreslår att det ska genomföras en utredning av konsekvenser 
och kostnader av motionärens förslag ställt i relation till kommunens totala 
investeringsbehov innan beslut i frågan fattas.

Motivering av beslut
Kommunstyrelseförvaltningen förstår motionärens intention att 
omklädningsrum, uppdelade i ett antal låsbara bås för omklädning och 
dusch, torde vara en av flera anledningar som kan underlätta för många 
elevers vardag. Förslaget är emellertid förenat med kostnader som inte finns 
avsatta i kommunens budget, varför det bland annat anses nödvändigt att 
utreda förutsättningarna för inrättande av könsneutrala omklädningsrum, 
innan beslut om verkställighet. 

Då de nämnder som beretts möjlighet att yttra sig över motionen är positiv 
till dess intention föreslår kommunstyrelseförvaltningen att kultur-, fritids- 
och tekniknämnden ska uppdras att, i samverkan med barn- och 
utbildningsnämnden, utreda förutsättningarna för inrättande av könsneutrala 
omklädningsrum utifrån motionärens förslag. Utredningen ska vara 
färdigställd och ligga till grund för avvägande i samband med arbetet inför 
2020 års budget. Därmed bör motionen anses vara behandlad.

Ekonomi
Ett införlivande av motionärens förslag är inte budgeterat och sådana 
anpassningar bedöms inte heller rymmas i befintlig budget. 
Kostnadsberäkningar för ny- och ombyggnation av könsneutrala 
omklädningsrum i enlighet med motionärens förslag redovisas i samband 
med utredningsuppdragets färdigställande.

Underlag för beslut
Beslutsförslag 2019-04-02
Motion om könsneutrala omklädningsrum, 2018-08-08
Kultur- och fritidsnämnden 2018-12-11, § 112
Kultur- och fritidsförvaltningen, tjänsteskrivelse, 2018-12-04
Barn- och utbildningsnämnden 2019-01-24, § 11
Barn- och utbildningsförvaltningen, tjänsteskrivelse, 2018-12-12
Kultur-, fritid- och tekniknämnden 2019-03-21, § 57

Yrkande
Georgia Ferris (KD) yrkar, med instämmande med Peter Dygården (S), 
Marcus Dufwa (S), Mikael Hallberg (V), Markus Jöngren (MP), Per 
Johansson (C) och Maria Larsson (C), bifall till kommunstyrelsens förslag.

Christer Hedin (SD) yrkar bifall till kommunstyrelsens första att-sats.

Sara-Lena Bjälkö (SD) yrkar att kommunstyrelsens förslag till andra att-sats 
ersätts enligt följande: Att vid nybyggnationer, renoveringar och 
idrottshallar ska möjligheten av neutral toalett/omklädningsrum finnas och 
delas med handikapptoaletter. Alltså att neutralisera handikapptoaletterna då 
det idag finns så stort utrymme för ombyte och dusch.  
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Propositionsordning
Ordförande ställer proposition på kommunstyrelsens förslag mot Sara-Lena 
Bjälkös (SD) ändringsyrkande beträffande kommunstyrelsens andra att-sats 
och finner att kommunfullmäktige beslutar i enlighet med 
kommunstyrelsens förslag.
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§ 111

Medborgarförslag - Ljudsignaler på handikappbadet 
vid Skrea strand, KS 2016/289
Beslut
Kommunfullmäktige beslutar

1. Avslå medborgarförslaget då sådan utrustning som beskrivs i förslaget 
ännu inte är beprövad och känd.

2. Hänskjuta medborgarförslagets intention om ökad tillgänglighet till det 
pågående utredningsarbetet för det kommande styrdokumentet Badliv 
Falkenberg.

Beskrivning av ärendet
Berit Sjöholm har inkommit med ett medborgarförslag om att kommunen 
borde anordna en så kallad ljudboj på handikappbadet vid Skrea strand. 
Förslagsställaren beskriver ljudbojen som ett skåp med teknologisk 
utrustning som sänder ut regelbundna ljudsignaler för att underlätta 
synskadade badgästers orientering.

Kommunstyrelsen föreslog kommunfullmäktige 2017-02-14 att avslå 
medborgarförslaget då det vid dess behandling inte fanns någon beprövad 
utrustning att tillgå som uppfyller de krav som förslagsställaren beskriver. 
Vid kommunfullmäktiges behandling av medborgarförslaget 2017-02-28 
beslutades det emellertid att ärendet ska återremitteras till kultur- och 
fritidsnämnden för att nämnden ska uppdras att utreda möjligheten att höja 
tillgänglighetsnivån för personer med nedsatt synförmåga i samband med 
bad på handikappbadet vid Skrea strand. Kultur- och fritidsnämnden låter 
2017-06-13 meddela att det pågår ett utredningsarbete för framtagande av 
ny strandplan. I strandplanen kommer hänsyn tas utifrån ett 
tillgänglighetsperspektiv, vilket således innebär att den färdigställda 
strandplanen besvarar kommunfullmäktiges uppdrag åt kultur- och 
fritidsnämnden att utreda möjligheterna att höja tillgänglighetsnivån. 
Kommunstyrelsens arbetsutskott beslutade 2017-08-22 att återremittera 
ärendet i avvaktan på strandplanen. 2018-11-20 föreslår kultur- och 
fritidsnämnden att medborgarförslaget ska avslås.

Motivering av beslut
Kommunstyrelseförvaltningen förstår förslagsställarens intention i 
medborgarförslaget. Det är viktigt att vara medveten om kommuninvånarnas 
olika förutsättningar och därmed vara följsam ut en tillgänglighetsaspekt för 
att på bästa sätt möjliggöra för alla människors inkludering. Den brygga 
som finns vid Skrea strand är redan idag tillgänglighetsanpassad, likaså de 
bryggor som eventuellt kommer att byggas vid Bacchusområdet.

Kultur- fritid- och teknikförvaltningen genomför en utredning som ska 
resultera i ett styrdokument för politiskt ställningstagande hösten 2019. Det 
kommande förslaget till styrdokument, Badliv Falkenberg, har sin grund i 
gällande strandplan men syftar till att se större perspektiv och aspekter för 
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badlivet i Falkenberg. Dåvarande kultur- och fritidsnämnden menar att 
Badliv Falkenberg är ett bra sätt att möta enskilda förslag av olika karaktär 
avseende badstränder som kommunen ansvarar för, vilket är en uppfattning 
kommunstyrelseförvaltningen delar. På så sätt finns möjlighet att fatta väl 
underbyggda och långsiktiga beslut på strategisk grund. Ett av de områden 
som kommer behandlas i utredningen Badliv Falkenberg är 
tillgänglighetsaspekten på stränderna. 

De konkreta förslag som förslagsställaren presenterar som ett komplement 
till befintliga åtgärder menar dock kultur- och fritidsnämnden i sina 
yttranden över medborgarförslaget inte går att förverkliga, eftersom en 
sådan teknisk utrustning inte finns att tillgå på marknaden. Vidare har 
kommunstyrelseförvaltningen varit i kontakt med intresseorganisationen 
Synskadades riksförbund som också låter meddela att sådan utrustning 
varken är beprövad eller känd. Däremot finns andra alternativ på åtgärder 
som kan vara behjälpliga i orienteringen för badgäster med synskador, 
exempelvis insatser i den fysiska miljön.

Mot bakgrund av ovanstående resonemang föreslår 
kommunstyrelseförvaltningen att medborgarförslaget ska avslås då sådan 
utrustning som föreslås varken är allmänt känd eller beprövad. Dock 
föreslår kommunstyrelseförvaltningen att medborgarförslagets intention om 
ökad tillgänglighet ska hänskjutas till det pågående utredningsarbetet för det 
kommande styrdokumentet Badliv Falkenberg.

Ekonomi
Vad medborgarförslagets förslag bedöms kosta kommer att redovisas i 
samband med ett eventuellt förverkligande efter färdigställandet av 
styrdokumentet Badliv Falkenberg.

Underlag för beslut
Beslutsförslag 2019-02-07
Medborgarförslag om ljudsignaler på handikappbadet vid Skrea strand, 
2016-07-04
Kultur- och fritidsnämnden 2018-11-20, § 98
Kommunstyrelsens arbetsutskott 2017-08-22, § 227
Kultur- och fritidsnämnden 2017-06-13, § 44
Kommunfullmäktige 2017-02-28, § 28
Kultur- och fritidsnämnden 2016-10-18, § 49
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§ 112

Medborgarförslag - Utveckla kusten norr om 
Falkenberg, KS 2017/36
Beslut
Kommunfullmäktige beslutar

1. Hänskjuta medborgarförslaget om utveckling av kusten norr om 
Falkenberg till det pågående utredningsarbetet för det kommande 
styrdokumentet Badliv Falkenberg.

2. Därmed anse medborgarförslaget behandlat.

Beskrivning av ärendet
Eva Forsshéll har inkommit med ett medborgarförslag om att kusten norr 
om Falkenberg borde utvecklas, exempelvis med promenadstråk, 
badtrapport och kallbadhus. Förslagsställaren menar att en sådan utveckling 
kan göra Falkenberg mer attraktivt för såväl turister som för 
kommuninvånarna.

Bygglovsnämnden, kultur- och fritidsnämnden och Destination Falkenberg 
AB har beretts möjlighet att yttra sig över medborgarförslaget. 
Bygglovsnämnden föreslår att medborgarförslaget ska avslås, eftersom det 
råder strandskydd på stora delar av den strandsträcka som förslagsställaren 
beskriver. Kultur- och fritidsnämnden låter i sitt yttrande meddela att 
nämnden bland annat har ansvar för de tre havsstränderna Olofsbo och 
Rosendal samt delar av Glommen och även motionsspåren med elbelysning 
i Skogstorp och Långås. Vidare hänvisar nämnden till det pågående arbetet 
med strandplan, vilket även Destination Falkenberg AB hänvisar till sitt 
yttrande över medborgarförslaget. 

Motivering av beslut
Kommunstyrelseförvaltningen förstår förslagsställarens intention i 
medborgarförslaget och delar uppfattningen om att kustremsorna i 
kommunen bör vara attraktiva för såväl boende som besökare. 

Kultur-, fritid- och teknikförvaltningen genomför en utredning som ska 
resultera i ett styrdokument för politiskt ställningstagande hösten 2019. Det 
kommande förslaget till styrdokument, Badliv Falkenberg, har sin grund i 
gällande strandplan med syftar till att se större perspektiv och aspekter för 
badlivet i Falkenberg. Vilka förutsättningar som finns för kommunen att 
verka för utveckling av stränderna längs med kusten norr om Falkenberg 
kommer att framgå i styrdokumentet, varför det kan vara relevant att 
hänskjuta medborgarförslagets intention till det pågående utredningsarbetet 
till Badliv Falkenberg. 

Genom arbetet med Badliv Falkenberg kan enskilda förslag av olika 
karaktär hanteras, vilket möjliggör för väl underbyggda och långsiktiga 
beslut på strategisk grund. Därmed föreslår kommunstyrelseförvaltningen 
att medborgarförslaget bör anses behandlat. 
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Ekonomi
Vad medborgarförslagets förslag bedöms kosta kommer att redovisas i 
samband med ett eventuellt förverkligande efter färdigställandet av 
styrdokumentet Badliv Falkenberg.

Underlag för beslut
Beslutsförslag 2019-02-08
Medborgarförslag om att utveckla kusten norr om Falkenberg, 2017-01-18
Bygglovsnämnden 2017-04-20, § 1108
Kultur- och fritidsnämnden 2017-06-13, § 45
Destination Falkenberg AB, yttrande, 2017-11-29
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§ 113

Medborgarförslag - Energiskog utmed Sanddynevägen 
vid Stafsinge strand, KS 2017/492
Beslut
Kommunfullmäktige beslutar

1. Avslå medborgarförslaget eftersom aktuellt område är detaljplanelagt 
för industriverksamhet, varför plantering av energiskog i området 
bedöms utgöra hinder för sådan verksamhetsetablering.

Beskrivning av ärendet
Lasse Hallgren har inkommit med ett medborgarförslag om att Falkenbergs 
kommun låter plantera en zon med energiskog kompletterad med diverse 
andra träd utmed Sanddynevägen vid Stafsinge strand. Inför 
kommunfullmäktiges beslut över medborgarförslaget har dåvarande kultur- 
och fritidsnämnden samt kommunstyrelseförvaltningens mark- och 
exploateringsenhet beretts möjlighet att avge yttrande över förslaget.

Kultur- och fritidsnämnden låter i ett yttrande meddela att 
medborgarförslaget ej tillhör nämndens ansvarsområde. Mark- och 
exploateringsenheten förmedlar i sitt yttrande att den utpekade marken är 
detaljplanelagd som industrimark för verksamheter. Detaljplanen innehåller 
både en bit allmän platsmark för natur, samt en bit kvartersmark där det 
finns krav på planteringar vid uppförande av byggnation. Mark- och 
exploateringsenhetens förhoppning är att nya verksamheter kommer etablera 
sig inom området på sikt. En etablerad energiskog med andra inslag bedöms 
därmed riskera att utgöra hinder och upplevas som en försämring av 
boendemiljön om energiskogen tas ned för verksamhetsetablering. 

Motivering av beslut
Kommunstyrelseförvaltningen förstår förslagsställarens intention om att 
etablering av energiskog kan främja en bättre miljö och ge ett tilltalande 
intryck för boende och besökare i aktuellt område. Utifrån antagen 
detaljplan för området framgår att det finns krav på planteringar vid 
uppförande av byggnation. Dock är förhoppningen att området ska vara 
föremål för etablering av nya verksamheter, vilket innebär att en energiskog 
på området riskerar att utgör hinder för sådan etablering. Därmed föreslår 
kommunstyrelseförvaltningen att medborgarförslaget avslås.

Ekonomi
De ekonomiska konsekvenserna av etablering av energiskog är för 
närvarande ej kända, men plantering av skog och skötsel av densamma är 
förenat med kostnader.  
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Underlag för beslut
Beslutsförslag 2019-03-27
Medborgarförslag om energiskog utmed Sanddynevägen vid Stafsinge 
strand, 2017-10-23
Kultur-, fritid- och tekniknämnden 2018-02-06, § 15
Kommunstyrelseförvaltningen, tjänsteskrivelse, 2019-02-15
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§ 114

Medborgarförslag - Ingen engångsplast i kommunen, 
KS 2018/661
Beslut
Kommunfullmäktige beslutar

1. Avslå medborgarförslaget eftersom kommunens användning av 
engångsplast inte endast är kopplat till möten och sammankomster.

2. Uttala att kommunen delar förslagsställarens mening om att använda 
flergångsmaterial istället för engångsmaterial och att kommunen avser 
att arbeta för att minimera organisationens flöden av engångsplast, men 
inte enbart kopplat till kommunens möten och sammankomster.

Beskrivning av ärendet
Björn Bengtsson har inkommit med ett medborgarförslag om att kommunen 
vid sina möten och sammankomster använder porslin och glas och avstår 
från engångs- och plastartiklar med början 2019 för att nå målen i Agenda 
2030 och hantera rådande klimatkris. 

Motivering av beslut
Kommunstyrelseförvaltningen välkomnar medborgarförslaget och delar 
förslagsställarens mening om att kommunen, liksom övriga samhället 
behöver minimera användningen av engångsartiklar i plast och hitta en 
hållbar plastanvändning i stort. 

Användningen av engångsplast varierar mellan kommunens verksamheter 
och de stora flödena av engångsplast är inte enbart kopplade till kommunens 
möten och sammankomster. Av denna anledning anser hållbarhetsutskottet 
att ett bredare grepp kring minimering av engångsplast behöver tas i 
kommunen. 

Ekonomi
Minimering av engångsmaterial i plast innebära resursbesparing för 
kommunen, både i minskade inköp och minskat avfall.

Underlag för beslut
Beslutsförslag 2019-03-27
Medborgarförslag – Ingen engångsplast i kommunen, 2018-12-14.
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§ 115

Godkännande av inköp av återlämningsmaskin till 
Stadsbiblioteket, KS 2019/179
Beslut
Kommunfullmäktige beslutar

1. Godkänna inköp av återlämningsmaskin till Stadsbiblioteket.

2. Hänskjuta till budgetberedningen att år 2020 flytta 1 750 tkr från 
driftsbudget till investeringsbudget. 

Beskrivning av ärendet
Kultur- och fritidsnämnden äskade i sitt budgetförslag inför 2019 om 
investeringsmedel för att köpa in en återlämningsmaskin till 
Stadsbiblioteket i samband med flytten till Kunskaps- och kulturcentrum 
(KKC) Argus, men fick ingen tilldelning. Däremot tilldelades ett 
medieanslag i driftsbudgeten på 2 500 tkr 2020, varav 500 tkr var 
ramhöjande. 

Kultur-, fritids- och tekniknämnden föreslår att minska driftsbudgeten 2020 
med 1 750 tkr samt öka investeringsbudgeten med motsvarande belopp, för 
att kunna genomföra inköpet. En återlämningsmaskin bedöms så viktig för 
biblioteksverksamheten att den bör prioriteras. Möjligheten att höja 
kvaliteten på medieutbudet kommer att kvarstå men får göras i långsammare 
takt.

Motivering av beslut
Bedömningen är att ett nytt, modernt stadsbibliotek med ett centralt läge 
kommer att få ett kraftigt ökat antal besök. För Falkenberg förväntas en 
ökning av antalet besök med 50 %, vilket innebär cirka 80 000 nya besök 
per år. Därmed förväntas även en dramatisk ökning av utlån och 
återlämnade media efter flytten in i Argus.

En återlämningsmaskin frigör tid för personalen som i stället för att sortera 
media och sätta på vagnar får färdiga vagnar klara för bokuppsättning. 
Återlämningsmaskinen ger personalen förutsättning att istället använda tid 
och kompetens på bästa sätt och innebär i sig även en enklare hantering och 
ökad tillgänglighet för alla låntagare.

Inköpet kommer att belasta 2020 års investeringsbudget. Beslutet att flytta 
medel från driftsbudget till investeringsbudget kan dock inte vänta till 
ordinarie budgetbeslut i november, eftersom upphandling och inköp ska 
hinnas med innan Argus öppnar. 

Ekonomi
Förslaget innebär att kultur-, fritids- och tekniknämnden sedan tidigare 
beslutade medieanslag minskas i driftsbudgeten med 1 750 tkr, samt att 
medel för återlämningsmaskin läggs in i investeringsbudgeten. Justeringen 
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sker i budget för 2020. Kapitalkostnader, avskrivningar och internränta, för 
återlämningsmaskinen är beräknade till cirka 200 tkr per år i 10 år.

Underlag för beslut
Beslutsförslag 2019-04-24
Kultur-, fritids- och tekniknämnden 2019-03-21, § 50

32



Falkenbergs kommun 
Kommunfullmäktige 2019-05-28

Utdragsbestyrkande
1 (2)

§ 116

Redovisning av uppdraget om hur dialogarbetet på 
Sloalyckan fortskridit och vilka behov av åtgärder som 
identifierats för att stärka och förbättra 
levnadsvillkoren i området, KS 2018/389
Beslut
Kommunfullmäktige beslutar

1. Anteckna till protokollet att uppdraget om att redovisa hur dialogarbetet 
på Sloalyckan fortskridit och vilka behov av åtgärder som identifierats 
för att stärka och förbättra levnadsvillkoren i området har genomförts. 

2. Ge kommunstyrelsen i uppdrag att i samverkan med socialnämnden, 
barn- och utbildningsnämnden och Region Halland att senast december 
2019 presentera förutsättningar för att etablera ett Communitycenter i 
centrala Falkenberg. Därmed kan tidigare givet uppdrag från 
kommunfullmäktige till barn- och utbildningsnämnden utgå. 

Beskrivning av ärendet
Fullmäktige beslutade 2018 att uppdra åt rådet social hållbarhet att redovisa 
hur det pågående dialogarbetet fortskridit och vilka behov av åtgärder som 
identifierats för att stärka och förbättra levnadsvillkoren i området. 
Dialogarbetet (benämnd Innovationsguiden) har genomförts och kommit 
fram till att ett Communitycenter skulle vara en av de åtgärderna för att 
stärka och förbättra levnadsvillkoren för de boende.
Vid sammanträdet av fullmäktige beslutades det att även uppdra åt barn- 
och utbildningsnämnden samt socialnämnden tillsammans med Region 
Halland att utreda förutsättningar samt kostnader för en familjecentral. 
I dialogarbetet framgår det att ett Communitycenter är att föredra framför 
enbart en familjecentral, då ett Communitycenter är en bredare mötesplats 
än vad en familjecentral är. En familjecentral skulle dock kunna vara en del 
i ett Communitycenter. Genom olika workshops, dialoger och djupintervjuer 
med både boende och aktörer verksamma i och utanför området uttrycks 
behovet att skapa en välfungerande och trygg mötesplats för alla åldrar i 
området. En mötesplats som möjliggör såväl för aktiviteter som stärkande 
av livsvillkor.

I slutskedet av dialogarbetet fick boende prioritera innehållet i ett eventuellt 
Communitycenter. Där identifierades aktiviteter och kurser riktat mot vuxna 
men också möjlighet till myndighetskontakter för stöd, hjälp och 
information. Sådant som öppna förskolan får göra till stor del redan idag 
men där resurser och tid saknas. En fortsatt tillgång till barnavårdscentral på 
området var också högt prioriterat samt aktiviteter riktat mot barn i 
skolåldern, 6-12 år. Riktade insatser för den här åldersgruppen motiveras 
utifrån olikheter i uppväxtvillkor. I grannskapsarbetet som tidigare gjorts 
framgår det också att arbetet med en större närvaro av olika organisationer 
behöver öka och tilliten till myndigheter behöver främjas. Ett 
Communitycenter har fördel att innehållet i denna typ av verksamhet kan 
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förändras beroende på behovet i området och ses därför som en lösning att 
stärka livsvillkoren för de boende på Sloalyckan.

Motivering av beslut
Fullmäktige gav barn- och utbildning i uppdrag att utreda förutsättningar för 
att etablera en familjecentral i centrala Falkenberg, men uppdraget till barn- 
och utbildningsnämnden bör förändras eftersom ett Communitycenter är att 
förorda. I dialogarbetet framgår det tydligt att behovet av en större 
mötesplats finns där hjälp, information och stöd går att få, samt att det är för 
alla åldrar och inte bara nyblivna föräldrar. Ett Communitycenter bidrar till 
att främja livsvillkoren i området genom att stärka boendemiljön, 
föräldraskapet, integration, aktiviteter och samordning av dessa samt 
kontaktytor för både boende och myndigheter.

Ekonomi
Vad ett Communitycenter kan komma att kosta får vidare utredningar visa. 

Underlag för beslut
Beslutsförslag 2019-03-29
Kommunstyrelseförvaltningen, tjänsteskrivelse, 2019-03-26
Kommunfullmäktige 2018-06-26, § 151
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§ 117

Antagande av nya verksamhetsområden för VA inom 
Snickaren m.fl., Skrea 5:89, Arvidstorp 1:47 samt 
Duvslaget 1:89, KS 2019/178
Beslut
Kommunfullmäktige beslutar

1. Inrätta och utvidga verksamhetsområde för VA enligt föreslagna 
förändringar avseende Snickaren m.fl., Skrea 5:89, Arvidstorp 1:47 samt 
Duvslaget 1:89, i enlighet med Falkenbergs Vatten och Renhållnings 
AB:s förslag. 

Beskrivning av ärendet
Falkenbergs Vatten och Renhållnings AB (FAVRAB) har i egenskap av 
huvudman för VA-verksamheten i Falkenbergs kommun beslutat att föreslå 
kommunfullmäktige besluta att inrätta verksamhetsområde för vatten och 
avlopp (VA).

Ärendet gäller där nyanslutningar skett i det befintliga verksamhetsområdets 
närhet. Verksamhetsområde definieras som det geografiska område inom 
vilken en eller flera vattentjänster har ordnats eller ska ordnas genom en 
allmän VA-anläggning. Beslutet rör områdena Snickaren m.fl., Skrea 5:89, 
Arvidstorp 1.47 samt Duvslaget 1,2,3. 

Motivering av beslut
Utökning av verksamhetsområden är ett normerande beslut som ska beslutas 
av kommunfullmäktige. Det är kommunens ansvar att inrätta 
verksamhetsområden, och inte huvudmannens. Nya verksamhetsområden 
tas upp för beslut en gång per år eller vid särskilda tillfällen om en 
utbyggnad kräver det. Kommunstyrelseförvaltningen har ingenting att erinra 
mot förslaget, utan föreslår att kommunfullmäktige beslutar att inrätta och 
utvidga verksamhetsområde för VA enligt föreslagna förändringar i enlighet 
med FAVRAB:s förslag.

Ekonomi
För att ta ut avgifter enligt gällande VA-taxa är det nödvändigt att aktuella 
områden tas in i verksamhetsområdet. 

Underlag för beslut
Beslutsförslag 2019-03-29
Falkenbergs Vatten och Renhållnings AB, 2019-02-26, § 25
Kartor
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§ 118

Uppdrag om minimering av engångsplast, KS 2019/176
Beslut
Kommunfullmäktige beslutar 

1. Ge samtliga nämnder, bolag och samägda organisationer i uppdrag att 
kartlägga sin användning av engångsartiklar i plast och återrapportera 
detta till kommunfullmäktige senast i februari 2020 tillsammans med 
information om och i så fall vilket stöd verksamheterna behöver i det 
fortsatta arbetet med plastminimering. 

2. Ge samtliga nämnder, bolag och samägda organisationer i uppdrag 
utreda, göra en plan och sedan starta sin minimering av engångsartiklar i 
plast. Återrapportering av utredning och plan ska ske till fullmäktige 
senast december 2020. 

Beskrivning av ärendet
Hållbarhetsutskottet har 2019-02-14 gett kommunstyrelseförvaltningen i 
uppdrag att utreda hur minimering av plastanvändningen av engångsartiklar 
ska ske samt utreda hur återkoppling om minimeringen kan ske. 

Minimering kan ske genom ändrade rutiner eller beteenden, till exempel en 
övergång från engångsmaterial till flergångsmaterial eller om det inte är 
möjligt, att engångsartikeln används i mindre utsträckning än idag. Kan 
engångsartikeln inte bytas till flergångsmaterial eller undvaras i 
verksamheten bör den i möjligaste mån genom inköp och upphandlingskrav 
ersättas av produkter i återvunnen plast eller i förnybart material eller i sista 
hand av återvinningsbar plast.

Plast är ett av de vanligaste materialen i vår vardag. Ungefär fyra procent av 
världens råoljeproduktion går till plasttillverkning. Hälften av detta, cirka 
två procent, blir färdig plast och resten går åt för energianvändning i 
tillverkningen. Till 98 procent tillverkas plast idag av fossil råvara. När 
plasten blir avfall, går det mesta till förbränning vilket i sin tur bidrar till 
ytterligare koldioxidutsläpp. 

Plasten ger många negativa konsekvenser men bidrar också med många 
nyttor som är svåra för samhället att undvara. Användningen av plast kan 
leda till minskad miljöpåverkan på grund av sina egenskaper, till exempel 
genom att bidra till energibesparing i byggnader och förebyggande av 
matsvinn genom förpackningslösningar. Men nyttorna behöver sättas i 
relation till den miljöpåverkan produktionen och konsumtionen av plast har. 
Även plastavfall och den plast som läcker ut från samhället till vår natur och 
våra hav har en stor miljöpåverkan. 

Utmaningarna med plast är komplexa och det pågår en stor 
kunskapsuppbyggnad och arbete på nationell nivå för att en skapa hållbar 
plastanvändning. Regeringens plastutredning ”Det går om vi vill” (SOU 
2018:84) ger flera förslag på åtgärder för offentlig verksamhet, som till 
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exempel att kartlägga sina plastflöden och ställa krav vid upphandling och 
arbeta med plastminimering i det avfallsförebyggande arbetet. 

På EU-nivå har en plaststrategi tagits fram och EU- parlamentet har beslutat 
om att förbjuda en rad engångsartiklar i plast inom unionen från och med 
2021. 

Motivering av beslut
Det är i verksamheterna kunskapen om hur användningen och behovet av 
engångsmaterial ser ut idag. Därmed är det också i verksamheterna som nya 
innovativa initiativ, arbetssätt och beteenden för en mer hållbar användning 
kan skapas och förankras. Därför föreslår kommunstyrelseförvaltningen att 
uppdrag ges till samtliga nämnder, bolag och samägda organisationer att 
kartlägga sin användning av engångsartiklar i plast och återrapportera detta 
till kommunfullmäktige senast i februari 2020 tillsammans med information 
om och i så fall vilket behov av stöd verksamheterna behöver i det fortsatta 
arbetet med plastminimering. Samt att uppdrag ges till samtliga nämnder, 
bolag och samägda organisationer att efter kartläggningen utreda, göra en 
plan och sedan starta sin minimering av engångsartiklar i plast. 
Återrapportering av utredning och plan ska ske till fullmäktige senast 
december 2020.

En minimering av engångsmaterial i plast, genom att använda 
flergångsmaterial eller övergå till förnybara material, återvunnen plast eller 
återvinningsbar plast, är ett viktigt steg för att ställa om till cirkulära 
konsumtionsmönster och avfallsminskning i verksamheterna. Uppdraget 
kopplar därmed även till mål och åtgärder kring avfall som resurs, 
avfallsminimering och källsortering i kommunens avfallsplan som 
beslutades i kommunfullmäktige i oktober 2018. 

Ekonomi
Via uppdragen om kartläggning och utredning bör det framgå hur 
minimeringen kan komma att påverka ekonomin. En minimering av 
engångsmaterial bör på sikt påverka ekonomin positivt genom både 
minskade inköp och minskat avfall. Däremot kan de material som framöver 
behöver bytas ut till mer hållbara alternativ initialt komma att vara mer 
kostsamma. 

Underlag för beslut
Beslutsförslag 2019-03-28
Kommunstyrelsens hållbarhetsutskott 2019-02-14, § 2 

Yrkande
Bengt Hackberg (S) yrkar, med instämmande av Marcelle Farjallah (S) och 
Marcus Dufwa (S), bifall till kommunstyrelsens förslag.

Maria Larsson (C) yrkar att uppdraget att kartlägga sin användning av 
engångsartiklar i plast och återrapportera detta till kommunfullmäktige ska 
ske i september 2019, istället för februari 2020. 
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Vidare yrkar Maria Larsson (C) att uppdraget utreda, göra en plan och sedan 
starta sin minimering av engångsartiklar i plast ska återrapporteras till 
kommunfullmäktige senast september 2020, istället för december 2020.

Propositionsordning
Ordförande ställer proposition på kommunstyrelsens förslag mot Maria 
Larssons (C) ändringsyrkande och finner att kommunfullmäktige beslutar i 
enlighet med kommunstyrelsens förslag.
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§ 119

Redovisning av uppdrag i budget 2018 - Samtliga 
nämnder, bolag och samägda organisationer ska 
redovisa arbetet med att fasa ut fossildrivna fordon, 
KS 2018/55
Beslut
Kommunfullmäktige beslutar

1. Godkänna redovisningen av uppdraget om att samtliga nämnder, bolag 
och samägda organisationer ska redovisa arbetet med att fasa ut 
fossildrivna fordon.

Beskrivning av ärendet
I budget 2018 specificerades ett uppdrag att samtliga nämnder, bolag och 
samägda organisationer ska redovisa arbetet med att fasa ut fossildrivna 
fordon. Ett av de önskvärda resultaten till utvecklingsmålet ”Den ekologiska 
hållbarheten ska öka” är att andelen fossilfria fordon i kommunen ska öka. 
Falkenbergs kommun har som internt mål att 100 procent av kommunens 
egna fordon för persontransporter drivs med förnybara drivmedel 2020 
(servicenämnden). 

Redovisningen ska omfatta hur arbetet går med att fasa ut fossildrivna 
fordon: 
- Hur många av förvaltningens/bolagets fordon drivs idag med fossilfria 
drivmedel? Vad drivs dessa fordon av? 
- Hur många av förvaltningens/bolagets fordon återstår att fasa ut? Vad är 
det för typ av fordon (t.ex. personbil, lätt lastbil, mindre servicebilar)? Vad 
drivs dessa fordon med idag? 
- Vilka utmaningar ser förvaltningen/bolaget i arbetet med att byta ut de 
återstående fossildrivna fordonen? 
- Vilka möjligheter/vinster ser förvaltningen/bolaget med att byta till 
fossilfria fordon, andra än de för klimat- och miljöhänsyn? 

Redovisningen ska även omfatta: 
- Har förvaltningen/bolaget arbetat med att optimera körningen för att 
minska körsträckor, i så fall hur? 
- Har förvaltningen/bolaget arbetat med att byta fordonsslag i verksamheten, 
t.ex. från bil till cykel/elcykel/elmoped? 
- Vilka möjligheter och utmaningar ser förvaltningen/bolaget med att göra 
förändringar i arbetssätt för att effektivisera körning och/eller byta 
fordonsslag? 

Motivering av beslut
Samtliga nämnder, bolag och samägda organisationer har redovisat enligt 
uppdraget. Svaren har sammanställts i en tjänsteskrivelse, daterad 
2019-03-05. Därmed kan kommunfullmäktige anse uppdraget slutfört. 
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Ekonomi
Förslaget påverkar inte kommunens ekonomi.

Underlag för beslut
Beslutsförslag 2019-03-27
Kommunstyrelseförvaltningen, tjänsteskrivelse, 2019-03-05
Falkenbergs bostad AB, uppdragsredovisning, 2018-11-05
Bygglovsnämnden, beslut 2018-10-25
VIVAB, redovisning av uppdrag, 2018-10-30
Falkenbergs energi AB, redovisning av uppdrag, 2018-10-04
Falkenbergs näringsliv AB, redovisning av uppdrag, 2018-10-05
Destination Falkenberg AB, redovisning av uppdrag, 2018-10-04
Kultur och fritidsnämnden, beslut 2018-09-18
Kultur- och fritidsförvaltningen, tjänsteskrivelse, 2018-09-11
Miljö- och hälsoskyddsnämnden, beslut, 2018-08-22
Tekniska nämnden, beslut, 2018-08-29
Barn- och utbildningsnämnden, beslut 2018-08-23
Barn- och utbildningsförvaltningen, tjänsteskrivelse 2018-08-22
Kommunstyrelseförvaltningen, enkätsammanställning, 2019-03-27
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§ 120

Redovisning av uppdrag i budget 2018 - Löpande 
rapportering avseende implementering av 
digitalisering i välfärden, KS 2018/47
Beslut
Kommunfullmäktige beslutar

1. Godkänna redovisningen av uppdraget om löpande rapportering 
avseende implementering av digitalisering i välfärden.

Beskrivning av ärendet
I samband med budget för 2018 lämnade kommunfullmäktige ett antal 
uppdrag till kommunens nämnder. Kommunstyrelsen fastställde därefter 
uppdragsbeskrivningar. Ett av de uppdrag som nu redovisas är att 
socialnämnden löpande under 2018 ska rapportera läget avseende 
implementeringen av digitalisering i välfärden till kommunstyrelsen.

Socialnämnden har 2018-05-29 vid sammanträde med kommunstyrelsens 
arbetsutskott informerat om digitalisering i välfärden och planeringscenter 
för individuell omsorg (PIO). Ytterligare information från nämnden är 
planerad till sammanträde med kommunstyrelsen under våren 2019.

Motivering av beslut
Mot bakgrund av ovanstående beskrivning föreslår 
kommunstyrelseförvaltningen att kommunfullmäktige godkänner 
uppdragsredovisningen.

Ekonomi
Förslaget påverkar inte kommunens ekonomi.

Underlag för beslut
Beslutsförslag 2019-04-17
Kommunstyrelsen 2018-01-16, § 20
Kommunstyrelsens arbetsutskott 2018-05-29, § 154
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§ 121

Redovisning av uppdrag i budget 2018 - Öka andelen 
ekologisk mat till 35 %, KS 2018/52
Beslut
Kommunfullmäktige beslutar

1. Godkänna redovisningen av uppdraget om att öka andelen ekologisk 
mat till 35 %.

Beskrivning av ärendet
I samband med budget för 2018 lämnade kommunfullmäktige ett antal 
uppdrag till kommunens nämnder. Kommunstyrelsen fastställde därefter 
uppdragsbeskrivningar. Ett av de uppdrag som nu redovisas är att 
servicenämnden ska öka andelen ekologisk mat till 35 %. 

Servicenämnden har i nämndens genomförandeplan från 2017 angett 
målsättningen att andelen ekologiska livsmedel i maten ska uppgå till 35 % 
år 2020. Redan 2018 redovisar servicenämnden att andelen ekologiska 
livsmedel uppgår till 35,7 %. Andelen ekologiska livsmedel kan även 
redovisas i procent av vikt, vilket ger ett utfall om 50 %.

Motivering av beslut
Mot bakgrund av servicenämndens redovisning av uppdraget föreslår 
kommunstyrelseförvaltningen att kommunfullmäktige godkänner 
densamma.

Ekonomi
Servicenämnden har i budget erhållit medel för att öka andelen ekologisk 
mat. I övrigt påverkas inte kommunens ekonomi av beslutet. 

Underlag för beslut
Beslutsförslag 2019-04-17
Kommunstyrelsen 2018-01-16, § 20
Servicenämnden 2019-01-24, § 6
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§ 122

Komplettering av bygglovsnämdens reglemente,       
KS 2019/217
Beslut
Kommunfullmäktige beslutar

1. Under förutsättning av att bygglovsnämnden fattar ett likalydande 
beslut, komplettera bygglovsnämndens reglemente med en ny femte 
punkt i § 1 med följande lydelse: ”besluta om tillstånd samt svara för 
den tillsyn, som ankommer på kommunen enligt lagen om särskilda 
bestämmelser om gaturenhållning och skyltning 5-10 §§”

Beskrivning av ärendet
Samhällsbyggnadsavdelningens bygglovsenhet har uppmärksammat att det i 
nuvarande reglementen inte tydliggörs vilken nämnd inom kommunen som 
har ansvaret för tillstånd och tillsyn avseende skyltning enligt lagen om 
särskilda bestämmelser om gaturenhållning och skyltning.

Enligt lagen om särskilda bestämmelser om gaturenhållning och skyltning, 
5-10 §§, anges att viss skyltning inte får ske utan tillstånd av kommunal 
myndighet. Vidare anges i samma lag 12 § att kommunen får besluta om 
föreläggande eller förbud som behövs för att denna lag, eller föreskrift med 
stöd av lagen, ska efterlevas. Mot bakgrund av detta behöver det tydliggöras 
i något av kommunens reglementen vilken nämnd som ska ha ovannämnda 
ansvar. 

Motivering av beslut
Miljö- och hälsoskyddsnämnden har idag, enligt sitt reglemente, ansvaret 
för tillsyn avseende gaturenhållning enligt den aktuella lagen. Däremot 
saknas reglering om vilken nämnd som har ansvaret för tillstånd och tillsyn 
för skyltning. Med hänsyn till den verksamhet som bygglovsnämnden har 
enligt sitt reglemente, t.ex. att pröva frågor om bygglov och marklov samt 
tillsyn av byggnadsverksamhet, får det anses ligga väl i linje med den 
verksamheten att även ansvara för frågor om skyltning.  

Kommunstyrelseförvaltningen föreslår därför att bygglovsnämnden får 
ansvaret för tillstånd och tillsyn avseende skyltning samt att detta införs i 
nämndens reglemente.

Ekonomi
Förslaget bedöms inte påverka kommunens ekonomi.

Underlag för beslut
Beslutsförslag 2019-04-29
Utdrag ur bygglovsnämndens reglemente, vari förslaget skrivits in
Bygglovsnämnden 2019-05-23, § 130

Yrkande
Yvonne Nilsson (S) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag.
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Falkenbergs kommun 
Kommunfullmäktige 2019-05-28

Utdragsbestyrkande
1 (1)

§ 123

Rapport - ej verkställda beslut enligt socialtjänstlagen 
(SoL) och lag om stöd och service till 
funktionshindrade (LSS) kvartal 3 2018, KS 2018/74
Beslut
Kommunfullmäktige beslutar

1. Anteckna att rapport ej verkställda beslut per 2018-09-30 har inlämnats.

Beskrivning av ärendet
Inspektionen för vård och omsorg (IVO) och kommunrevisorerna 
tillhandahåller en rapport på biståndsbeslut som inte var verkställda vid 
brytdatumet 2018-09-30.

Motivering av beslut
Falkenbergs kommun har enligt socialtjänstlagen (SoL) och lagen om stöd 
och service (LSS) skyldighet att kvartalsvis till Inspektionen för vård och 
omsorg (IVO) och kommunens revisorer rapportera gynnande 
biståndsbeslut som ej verkställts inom tre månader från beslutsdatum. Även 
kommunfullmäktige ska informeras om dessa beslut.

Ekonomi
Beslutet i sig påverkar inte kommunens ekonomi.

Underlag för beslut
Beslutsförslag 2019-04-26
Socialnämnden 2018-11-14, § 232
Socialförvaltningen, rapport ej verkställda beslut kvartal 3 2018
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Falkenbergs kommun 
Kommunfullmäktige 2019-05-28

Utdragsbestyrkande
1 (1)

§ 124

Rapport - ej verkställda beslut enligt socialtjänstlagen 
(SoL) och lag om stöd och service till 
funktionshindrade (LSS) kvartal 4 2018, KS 2018/74
Beslut
Kommunfullmäktige beslutar

1. Anteckna att rapport ej verkställda beslut per 2018-12-31 har inlämnats.

Beskrivning av ärendet
Inspektionen för vård och omsorg (IVO) och kommunrevisorerna 
tillhandahåller en rapport på biståndsbeslut som inte var verkställda vid 
brytdatumet 2018-12-31.

Motivering av beslut
Falkenbergs kommun har enligt socialtjänstlagen (SoL) och lagen om stöd 
och service (LSS) skyldighet att kvartalsvis till Inspektionen för vård och 
omsorg (IVO) och kommunens revisorer rapportera gynnande 
biståndsbeslut som ej verkställts inom tre månader från beslutsdatum. Även 
kommunfullmäktige ska informeras om dessa beslut.

Ekonomi
Beslutet i sig påverkar inte kommunens ekonomi.

Underlag för beslut
Beslutsförslag 2019-04-26
Socialnämnden 2019-02-19, § 48
Socialförvaltningen, rapport ej verkställda beslut kvartal 4 2018
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Falkenbergs kommun 
Kommunfullmäktige 2019-05-28

Utdragsbestyrkande
1 (1)

§ 125

Avsägelse från Lars-Gunnar Strandling (S) från 
uppdraget som nämndeman vid Varbergs tingsrätt,    
KS 2019/43
Beslut
Kommunfullmäktige beslutar

1. Bevilja Lars-Gunnar Strandling (S) entledigande från uppdraget som 
nämndeman vid Varbergs tingsrätt.

Beskrivning av ärendet
Lars-Gunnar Strandling (S) har 2019-01-19 inkommit med begäran om 
entledigande från uppdraget som nämndeman vid Varbergs tingsrätt.

Underlag för beslut
Beslutsförslag 2019-05-28
Avsägelse 2019-01-19
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Falkenbergs kommun 
Kommunfullmäktige 2019-05-28

Utdragsbestyrkande
1 (1)

§ 126

Avsägelse från Jennifer Fagerberg (SD) från uppdraget 
som ledamot i socialnämnden, KS 2019/246
Beslut
Kommunfullmäktige beslutar

1. Bevilja Jennifer Fagerberg (SD) från uppdraget som ledamot i 
socialnämnden.

2. Utse Jesper Kock (SD) som ny ledamot i socialnämnden.

Beskrivning av ärendet
Jennifer Fagerberg (SD) har 2019-05-16 inkommit med begäran om 
entledigande från uppdraget som ledamot i socialnämnden.

Underlag för beslut
Beslutsförslag 2019-05-16
Avsägelse 2019-05-16
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Falkenbergs kommun 
Kommunfullmäktige 2019-05-28

Utdragsbestyrkande
1 (1)

§ 127

Val av representanter till Falkenberg Bostad 
Utvecklings AB för perioden 2019-2023, KS 2019/219
Beslut
Kommunfullmäktige beslutar

1. Utse Christina Johansson (S) som ledamot och även ordförande i 
Falkenberg Bostad Utvecklings AB t.o.m. årsstämman 2023.

2. Utse Göran Janko (M) som ledamot i Falkenberg Bostad Utvecklings 
AB t.o.m. årsstämman 2023.

3. Utse Gunnar Pettersson (KD) som ledamot i Falkenberg Bostad 
Utvecklings AB t.o.m. årsstämman 2023.

Beskrivning av ärendet
Det föreligger val av representanter till Falkenberg Bostad Utvecklings AB 
för perioden 2019-2023. På kommunfullmäktiges möte 2019-12-18 valdes 
ej dessa, därmed ska representanter till bolaget utses.
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Falkenbergs kommun 
Kommunfullmäktige 2019-05-28

Utdragsbestyrkande
1 (1)

§ 128

Meddelanden och anmälningar, KS 2019/9
Beskrivning av ärendet
Beslut från socialnämnden 2019-04-16 § 76 angående medborgarförslag - 
Implementera ett "Följa med kort"  för personer med funktionsnedsättning 
inom LSS. KS 2018/388

Beslut från kultur-, fritids och tekniknämnden 2019-04-18 § 68 angående 
medborgarförslag – Rensa bort sly längs Hamngatan nedströms Tullbron. 
KS 2018/531

Beslut från kultur-, fritids och tekniknämnden 2019-05-16 § 93 angående 
medborgarförslag – Utökad gatubelysning på landsbygden. KS 2019/131

Revisionsrapport – Granskning av kommunens krisberedskap. KS 2019/250

Revisionsrapport – Granskning av elevers skolfrånvaro. KS 2019/251

_________________________________

Granskningsrapporterna finns tillgängliga på era läsplattor i mappen 
Revisionsrapporter
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NÄRVARO- OCH OMRÖSTNINGSLISTA 
KOMMUNFULLMÄKTIGE 
 
Sammanträdesdatum: 2019-05-28  Bilaga KF § 106 
Ärende: Motion – Låt unga möta äldre på lunchen (KS 18-451) 
 
 Ja Nej Avstår Ej närv  Ja Nej Avstår Ej närv 

Per Svensson (S) 
 

X    Mikael Salomonsgård (S) X   

Marcelle Farjallah (S) 
 

X    Aida Birinxhiku (S) 
Miranda Bodiroza 

X    

Peter Dygården (S) X    Mikael Hallberg (V) X    

Kerstin Rosell (S) 
 

X    Anita Gidén (V) X    

Bengt Hackberg (S) 
 

X    Rie Boulund (M)  X   

Christina Johansson (S) X    Karin Lundberg (M) 
Agnes Polak Ljung 

 X   

Anneli Andelèn (C)  X   Göran Janko (M)  X   

Per Johansson (C) 
 

 X   Gun Marie Stenström (M)  X   

David Andersson (C) 
Shlomo Gavie 

 X   Bo Gustafsson (M) 
Ragnhild Lundahl 

 X   

Anna Andersson (C)  X   Gert Persson (M)  X   

Tore Holmefalk (C)  X   Lotta Johansson (L) X    

Petra Eriksson (C)  X   Jonathan Esbjörnsson (L) X    

Marcus Dufwa (S) X    Lars Fagerström (L) 
 

X    

Rebecka Kristensson (S) X    Markus Jöngren (MP) X    

Björn Jönsson (S) X    Georgia Ferris (KD) 
 

X    

Yvonne Nilsson (S) X    Emily Crowe (KD) X    

Mikael Svensson (S) X    Sara-Lena Bjälkö (SD)  X   

Connie Kristensson (S) 
 

X    Stefan Johansson (SD) 
Roger Valestam 

 X   

Ninni Gustavsson (M)  X   Kerstin Klang (SD)  X   

Filip Bertilsson (M)  X   Anders Jansson (SD)  X   

Stig Agnåker (C) 
 

 X   Daniel Bäckman (SD)  X   

Anette Ivarsson (C)  X   Christer Hedin (SD)  X   

Martin Hafstrand (C)  X   Yen Gunnarsson (S) 
1:e vice ordf 

X    

Maria Larsson (C)  X   Charlotta Jonson (M)  
2:e vice ordf 

 X   

Dahn Persson (S) 
 

X    Jan Dickens (S)  
ordf 

X    

Gabriella Geertinger (S) X     
                              Summa 

26 25 0 0 
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